

**DATE : 9 FEB 2020**

**RESPONSE TO 2019 NCOV – DORSCON ORANGE**

Singapore is facing a new coronavirus that was first identified in Wuhan, China in December 2019. Whilst doctors and scientists are intensely researching it, there is still much we do not know. The Ministry of Health (MOH) is the primary source of information concerning the current 2019 nCoV situation. Charis Methodist Church will refer to MOH's directions and comply.

During this period, we urge brothers and sisters to play their part by being socially responsible, pay special attention to your own personal health and practice good personal hygiene habits.

1. Temperature screening will be done as you enter the Sanctuary / Chapel.
2. Wear a mask if you are sick and see a doctor promptly.
3. Cover your mouth with a tissue paper when coughing or sneezing.
4. Seek medical attention immediately if you are feeling unwell.
5. Wash your hands frequently with soap.

As precautionary measures, we are providing anti-bacterial hand sanitizers at the sanctuary entrances for congregational usage. We will also be taking down your contact details before each Sunday Service for the purpose of contact tracing should there be a need to.

We seek your understanding and cooperation for any inconvenience caused by the above measures. Please keep each other in prayer, and pray for God's mercy and healing upon the Novel Coronavirus situation. Let us use telephone or video calls, voice or text messages to show care for those who are unable to come to church gatherings.



**DATE : 9 FEB 2020**

## **应对2019新型冠状病毒疫情策略 - 橘色级别的疾病爆发应对系统**

新加坡面对源自中国武汉的新型冠状病毒（简称新冠病毒）的疫情传染问题。这个病毒在去年12月被发现。虽然目前，许多医生及科研人员正在积极研究这个新冠病毒的特性等，仍有许多的未知数。新加坡卫生部是新冠病毒发展的首要讯息来源。卫理公会颂恩堂应依照新加坡卫生部指定的措施办理。

在这期间，我们敦促弟兄姐妹应尽社会责任，特别注意自己的个人健康，并养成良好的个人卫生习惯。

1. 我们会在您进入崇拜厅前测量您的体温。
2. 诺感到不舒服（发烧，咳嗽或流鼻涕和生病未愈），请带口罩。
3. 在咳嗽或打喷嚏时用纸巾捂住口鼻。
4. 身体不适时戴上口罩立刻就医。
5. 经常用肥皂洗手。

这期间我们都会点名注册出席崇拜者。圣殿和崇拜厅入口放置了消毒洗手液供大家使用。

恳请弟兄姐妹体谅措施带来不便。让我们彼此祷告守望，为中国疾病请求主怜悯医治这地。让我们以电话，视频或简讯的方式关怀不能参加聚会的弟兄姐妹。

